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Projekt          

RM.0002.18.2025 

Protokół nr XVIII/2025 

z obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 23 kwietnia 2025 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:05 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką,  

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego  

i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady XVIII sesji 

są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 11 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radna Justyna Mikinka-Dusińska i radny Mariusz Nadrowski (dotarli 

później) oaz radny Marcin Piech i Zbigniew Waprzko. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzyni.  

W głosowaniu: 10 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XII, XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

9. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024. (DRUK 1) 

10. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2024”. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 4) 

13. Komunikaty, sprawy różne.  

14. Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński złożył wniosek formalny dotyczący zmiany 

kolejności punktów w porządku obrad, tj. przeniesienie punktu 11 i 12 jako punkty 9 i 10. 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie swój wniosek.   

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Przewodniczącego rady Jarosława 

Świerczyńskiego i dokonała zmiany kolejności punktów w porządku obrad.   

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Paweł Redzynia, 

Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (4 radnych) 

Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XII, XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 4) 

11. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024. (DRUK 1) 

12. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2024”. (DRUK 2) 

13. Komunikaty, sprawy różne.  

14. Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 
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Ad.5. 

Projekty protokołów z XII, XIII i XIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie zostały przyjęte bez 

uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Z-ca Komendanta Komisariatu 

Policji w Rzgowie asp. szt. Tomasz Chwaliński. Informacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Radny Przemysław Szczech poprosił o patrole w Romanowie, ponieważ od jakiegoś czasu w 

tym rejonie grasuje podpalacz oraz prośba o kontrolę na placach zabaw w Romanowie i 

Kalinku.  

 

Ad.7.  

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński zabrał głos w sprawie planowanej inwestycji PSZOK w 

Rzgowie i poinformował, że w dniu wczorajszym odbył się wyjazd z radnymi na PSZOK w 

Brójcach. Burmistrz poinformował, że udało się pozyskać środki zewnętrzne 1.248.788,96 zł, 

jeżeli wydamy na całe przedsięwzięcie 1.469.163,49 zł, czyli gmina dołoży ok 200 tys. zł 

wkładu własnego. Lokalizacji PSZOK na ul. Ogrodowej na składowisku odpadów jest 

niemożliwa, ewentualnie na działce sąsiedniej co wiąże się z dużym nakładem finansowym, 

kolejna lokalizacja do rozważenia przy GZWiK. Punkty zazwyczaj się lokuje na dawnych 

składowiskach odpadów i Burmistrz nie upiera się na lokalizacji na ul. Literackiej. Decyzja 

należy do radnych. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zaproponował, że jeśli PSZOK jest opisywany jako 

pachnące gałązki i ma być atrakcją to może należy go umieścić w parku w Rzgowie, tak aby 

każdy miał do niego równą odległość.        

Radna Justyna Łuczyński zapytała czy Burmistrz czytał to co zostało zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu odnośnie PSZOK. Radna przytoczyła artykuł i stwierdziła, że jest żartem. 

Mieszkaniec gminy Rzgów powiedział, że informacja o planowanej inwestycji PSZOK na ul. 

Literackiej w Rzgowie bardzo poruszyła mieszkańców. Najbliżsi sąsiedzi jak i mieszkańcy 

wyrażają swój sprzeciw wobec tej inwestycji. Pod petycją podpisało się 100 mieszkańców. 

Mieszkaniec zapytał kto jest pomysłodawcą tej inwestycji w tej lokalizacji, czyli ul. Literackiej, 

jeżeli w niedalekiej odległości znajduje się tam szkoła, tereny sportowe, planowane tereny 

rekreacyjne, to inwestycja PSZOK jest kontrowersyjna. Czy były rozpatrywane jakieś inne 

lokalizacje i czemu je odrzucono, czy została przeprowadzona analiza wpływu instalacji na 

okolicznych mieszkańców, jakie odpady będą przyjmowane w punkcie, jak często planowane 

jest opróżnianie i transport odpadów z PSZOK, kto będzie operatorem tego punktu. 

Mieszkaniec zapytał czy były przeprowadzone konsultacje społeczne, czy inwestycja była 

poprzedzona raportem oddziaływania na środowisko, pomimo, że nie jest to wymagane. Jakie 

są przewidziane środki zabezpieczające przed uciążliwościami na zapach, hałas, ruch 

samochodów ciężarowych. Na jakim etapie jest teraz proces inwestycyjny.         

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że Burmistrz nie ma w zwyczaju 

konsultowania z radnymi kwestii dofinansowań, ponieważ jest to jego kompetencja. Radni nie 

wiedzą o uzyskanych dofinansowaniach i nie mają nawet możliwości konsultacji z 

mieszkańcami.    

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nie ma obowiązku konsultowania inwestycji. 

Pomysł lokalizacji PSZOK był jego pomysłem i nie wyobrażał sobie, że wywoła to takie 

emocje. Rozważono lokalizację przy ul. Ogrodowej, pomimo że nie ma tam wody, nie ma 

odpowiedniego zasilania oraz przy ul. Stawowej w Rzgowie. Głównym założeniem 

uzyskanego dofinansowania na PSZOK było uporządkowanie terenu przy ul. Literackiej. Nie 

była przeprowadzona analiza wpływu instalacji na okolicznych mieszkańców, ponadto prawo 

nie wymaga uzyskania decyzji środowiskowej. Nie było konsultacji społecznych w tej kwestii. 
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Inwestycja jest na początkowym etapie, a jeżeli chodzi o długofalowe plany to Burmistrz 

zamierza wywozić odpady z gminy i planuje uporządkować teren na ul. Literackiej.        

Mieszkaniec Gminy Rzgów powiedział, że już w tej chwili samochody ciężarowe jeżdżą ul. 

Literacką na wagę. Ulica ta jest za wąska na taki zwiększony ruch, a tym bardziej nie jest 

przystosowana do samochodów ciężarowych.  

Mieszkaniec gminy Rzgów odniósł się do aspektu finansowego inwestycji oraz zapytał czy 

zgromadzeni posiadają wiedzę jaką powierzchnię zajmuje PSZOK w Brójcach, a jaką 

powierzchnie ma działka przy ul. Literackiej w Rzgowie. PSZOK w Brójcach jest to 

wydzielona część działki, na której znajduje się zakład usług komunalnych i zajmuje ok. 1625 

metrów, a działka na ul. Literackiej ma 1000 metrów więcej. Budżet przeznaczony na tą 

inwestycję jest zbyt niski.  

Burmistrz powiedział, że PSZOK w Brójcach zlokalizowano akurat na takiej działce, ponieważ 

chciano wykostkować jak najwięcej terenu. Na ul. Literackiej nie trzeba budować garażu, nie 

planuje się kupować ładowarki, która kosztuje blisko 400 tys. zł w związku z tym wnioskowano 

o takie środki, a nie większe.    

Radna Justyna Łuczyńska dodała, że jest za wykorzystywaniem środków europejskich, ale 

kwestionuje fakt, że ta inwestycja nie została uzgodniona z mieszkańcami, ani z radnymi. Było 

dużo czasu na dyskusje w tym temacie, ponieważ wniosek złożono w ub. roku.     

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia powiedział, że oczywiście Burmistrz nie musi tego 

konsultować, ale w dobrym tonie byłoby aby zaczął konsultować wnioski o dofinansowanie 

wtedy nie byłoby takich dyskusji. Wiceprzewodniczący rady dodał, że przejrzał regulamin 

programu, z którego otrzymaliśmy dofinansowanie i wynika z niego, iż można zmienić 

lokalizację i musi się zakończyć w ciągu 3 lat od podpisania umowy.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśniał, że na PSZOK 

mogą być przejmowane odpady, które powstają w gospodarstwach domowych. W tym 

momencie PSZOK jest zlokalizowany na byłym wysypisku i mieszkańcy traktują to jako 

wysypisko a nie punkt selektywnej zbiórki, gdzie przywozi się posegregowane odpady.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa powiedziała, że Burmistrz wspomniał, iż PSZOK nie powinien 

być zlokalizowany blisko rzeki, dlatego tym bardziej lokalizacja przy ul. Literackiej jest 

nietrafiona, ponieważ 2 kwietnia radni przeznaczyli środki na tereny rekreacyjne przy cieku 

Struga. Radna Wioletta Bednarska dodała, ze nie tylko najbliżsi sąsiedzi są przeciwni tej 

lokalizacji PSZOK, ale mieszkańcy całego Rzgowa.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że takie miejsce w każdej gminie jest potrzebne, 

ponieważ odpady wielkogabarytowe wywożone są dwa razy do roku i część mieszkańców nie 

chcę czekać z wywozem takich odpadów. Z-ca Burmistrza dodała, że niewątpliwie należy 

wyznaczyć spotkanie w kwestii lokalizacji PSZOK i poprosiła Przewodniczącego rady o 

wyznaczenie takiego terminu. Dla tego zadania wykonano program funkcjonowano użytkowy 

z pewną analizą finansową. Mniejsza kwota dofinansowania wynika z powierzchni jaką 

zajmowałaby PSZOK oraz z infrastruktury, którą już posiadamy.     

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że radni w większości są dostępni na 

dyżurach w każdy wtorek w godzinach 15-17 i wtedy można zorganizować takie spotkanie.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski ma wrażenie, że po raz kolejny cała 

odpowiedzialność za podjęte działania Burmistrza jest zrzucana na radnych. 

Wiceprzewodniczący dodał jeszcze że nie ma co porównywać lokalizacji PSZOK w Brójcach 

z naszą lokalizacją, ponieważ PSZOK w Brójcach jest na terenie niezabudowanym, nie ma tam 

terenów rekreacyjnych, nie ma szkoły ani rzeki.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował, co działo się w Radzie Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym.  

 

Ad.9. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  
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Gł. specjalista ds. pozyskiwania środków unijnych Agata Olek powiedziała, że będzie 

rozmawiała z Urzędem Marszałkowskim w sprawie zmiany lokalizacji PSZOK. Jeżeli chodzi 

o koszty realizacji to był on wyższy, ale na etapie oceny merytorycznej koszty związane z 

wyposażaniem budynku PSZOK w środku stąd te koszty zostały wyłączone z projektu.  

Radny Stanisław Zaborowski zaproponował, aby zostały przygotowane propozycje innych 

lokalizacji i żeby tematem zajęły się komisje Rady. Radny uważa, że na tym etapie radni nie 

mogą podjąć decyzji.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zaproponował, aby podpisać umowę, a potem z 

Urzędem rozmawiać o zmianie zakresu.  

 

Radna Wioletta Bednarska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały o wykreślenie z 

zadań majątkowych pozycji nr 1, to jest zadania pod nazwą: ”Budowa Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) „LITERACKA” w Rzgowie”. 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 9 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Wioletty Bednarskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Radny Przemysław Szczech zapytał czy Burmistrz będzie mógł podpisać umowę, jeżeli zadanie 

zostało zdjęte z budżetu.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 

umowę popisać.  

Radny Przemysław Szczech dodał, że z wypowiedzi wynika, iż są dwie lokalizacje ul. 

Ogrodowa i ul. Stawowa.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że lokalizacja PSZOK na ul. 

Stawowej też musi być skonsultowana, ponieważ w teren wchodzi nowy inwestor, o czym 

wspominał Burmistrz Rzgowa.  

Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że bez zabezpieczenia środków w budżecie na dane 

zadanie Burmistrz nie może podpisać umowy.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński dodał, że nie zagłosuje za utworzeniem PSZOK 

jeżeli będzie to na ul. Literackiej. Każda lokalizacja musi być poprzedzona konsultacjami.  

Z-ca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik powiedziała, że Burmistrz nie może podpisać umowy 

na PSZOK, jeżeli nie ma zabezpieczonych środków. Pani Burmistrz uważa, że spotkanie w tym 

temacie musi się odbyć,  jednakże od stanowienia prawa i wyrażania zgody na wprowadzanie  

zadań inwestycyjnych jest Rada.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

wprowadzonymi zmianami. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XVIII/114/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.10. 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Anna Czarnocka.  

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia Apelu do Burmistrza Rzgowa o 

rozpoczęcia procedury planistycznej celem zmiany przeznaczenia, w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego, działek nr 1650/4, 1650/5 i 1651 znajdujących się przy ul. 

Literackiej w Rzgowie na usługi sportu i rekreacji (DRUK 5) jako punkt 11. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach wyjaśniła, że do czasu 

obowiązywania aktualnego Studium, można przystępować do zmiany mpzp, z tym, że dla 

wskazanych działek, których właścicielem jest gmina i są aktualnie przeznaczone pod usługi i 

produkcje nie ma celu, aby sporządzać tam plan miejscowy jeżeli sposób zagospodarowania 

terenu zależy od Burmistrza i Rady. Wykonanie usług sportu jest możliwe na podstawie 

obowiązującego planu.    

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik dodała, że jakakolwiek inwestycja na działce, której 

właścicielem jest gmina, nie jest możliwa do zagospodarowania bez zgody rady gminy. 

problem byłby wówczas, gdyby działki były w rękach prywatnych.    

Sołtys Stanisław Hoja powiedział, że takie kwestie powinny być konsultowane na komisjach 

Rady.  

Radny Wiesław Gąsiorek powiedział, że zebrane podpisy świadczą o tym, że lokalizacja na ul. 

Literackiej jest niemożliwa do realizacji. Należy szukać innych lokalizacji na PSZOK, dobrą 

lokalizacją jest ul. Stawowa, ale należy przyjąć takie dofinansowanie i szukać innego miejsca.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek o zmianę 

porządku obrad.   

W głosowaniu – 9 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego dotyczący wprowadzenia projektu uchwały do porządku obrad.   

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (4 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 



       

7 

 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z XII, XIII i XIV Sesji Rady Miejskiej.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz  

z radnymi. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Apelu do Burmistrza Rzgowa o 

rozpoczęcia procedury planistycznej celem zmiany przeznaczenia, w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego, działek nr 1650/4, 1650/5 i 1651 znajdujących 

się przy ul. Literackiej w Rzgowie na usługi sportu i rekreacji. (DRUK 5) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 4) 

12. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2024. (DRUK 1) 

13. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 

2024”. (DRUK 2) 

14. Komunikaty, sprawy różne.  

15. Zamknięcie XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zgłosił wniosek formalny do projektu uchwały o 

wykreślenie pozycji nr 6 ze zwiększenia planu wydatków pn. "Budowa ul. Dąbrowskiego w 

Rzgowie" i przeznaczenie kwoty 50.000 zł na zadanie nr 10 w zwiększeniu planu wydatków na 

zadanie "Dotacja celowa na dofinansowanie wymiany pieców węglowych na ekologiczne 

źródła ogrzewania". 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 9 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego Wiceprzewodniczącego rady Kordiana 

Skalskiego.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Radna Anna Tumińska-Kubasa złożyła wniosek formalny do projektu uchwały o zmianę 

dotacji podmiotowej dla GOK na dotację celową dla GOK z przeznaczeniem na organizację 

Jubileuszu ZPIT „Rzgowianie” w Hali Sportowej w Rzgowie (GOSTiR). Kwota bez zmian 50 

tys. zł. 

Kierownik artystyczny Marek Binkowski powiedział, że środki o które GOK się zwrócił będą 

wykorzystane na jubileusz, jednocześnie pracownicy starają się obniżyć koszty. Dodatkowe 

koszty wiążą się z wynajęciem firmy od nagłośnienia, ekran ledowy oraz realizacja z dwóch 

kamer na żywo, ochrona, zabezpieczenie medyczne.  
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Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Anny Tumińskiej-Kubasa.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław 

Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Radna Wioletta Bednarska złożyła wniosek formalny do projektu uchwały o wykreślenie ze 

zwiększenia wydatków pozycji nr 9, to jest zadania pod nazwą: ”Budowa Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) „LITERACKA” w Rzgowie” i przeznaczenia 

środków na zmniejszenie deficytu gminy. 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Wioletty Bednarskiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Przemysław Szczech 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Radna Kamila Kuźnicka złożyła wniosek formalny do projektu uchwały o wykreślenie ze 

zwiększenia planu wydatków pozycji nr 7 to jest zadania pod nazwą: ”Modernizacja systemu 

grzewczego w budynku OSP w Bronisinie Dworskim 200 000,00 zł.” i jednocześnie 

przeznaczyć kwotę 200 000,00 zł. na następujące zadania:  

1. Dotacja celowa na jubileusz OSP Rzgów 40 000,00 zł.  

2. Wkład własny na remont dachu świetlicy w Czyżeminku 50 000,00 zł.  

3. Zakup usług pozostałych na potrzeby Rady Miejskiej (750 75022 4300) 10 000,00 zł.  

4. Zakup usług pozostałych na potrzeby Rady Miejskiej (750 75075 4300) 10 000,00 zł.  

5. Modernizacja schodów i tarasu wraz z budową podjazdu dla osób niepełnosprawnych 

świetlicy w Starowej Górze 90 000,00 zł. 

 

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik poprosiła o analizę złożonego wniosku formalnego radną 

Kamilę Kuźnicką, ponieważ wszystkie potrzebne dokumenty czy analizy do prac nad system 

grzewczym należałoby zrobić przed sezonem grzewczym. Z-ca zapytała na kiedy radni chcą 

przesunąć to zadanie. Burmistrz miał w planach wprowadzenie zadania dotyczącego świetlicy 

w Starowej Górze.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński sugerował, aby do wniosku na modernizację 

systemu grzewczego została dołączona ekspertyza.  
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Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że jest po rozmowach z Prezesem OSP w Bronisinie i 

zasygnalizowała, aby taki wniosek został złożony.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

W głosowaniu – 12 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Kamili Kuźnickiej.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna 

Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że chciałaby zobaczyć koncepcje 

budowy kanalizacji w Rzgowie.  

Kierownik Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że koncepcja jest w referacie od zeszłego 

roku. Koncepcja obejmuje obszar południowo-zachodni części gminy Rzgów i dotyczy tylko 

kanalizacji sanitarnej.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała czy koncepcja obejmuje również Gospodarz.  

Kierownik Inwestycji Paweł Pietrzak powiedział, że koncepcja nie przesądza czy zadanie 

będzie realizowane czy nie. Koncepcja miała odpowiedzieć na pytanie czy, jak i za ile uda się 

wybudować kanalizacje.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała czy gmina aplikuje o środki zewnętrzne na budowę 

kanalizacji, ponieważ trwa obecnie nabór dla gmin będących w aglomeracji.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że gmina nie występowała z wnioskiem o 

dofinansowanie kanalizacji, ponieważ warunkiem naboru jest posiadanie dokumentacji 

projektowej bądź PFU, a gmina nie posiada takiej dokumentacji.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia powiedział, że przyglądał się regulaminowi naboru 

i posiadanie dokumentacji projektowej czy PFU jest po prostu dodatkowo punktowane, dlatego 

nic nie stoi na przeszkodzie aby gmina złożyła wniosek o dofinansowanie. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że widać teraz że błędem było 

ograniczenie aglomeracji, do którego namawiał Burmistrz.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński ogłosił przerwę i poprosił o przedstawienie 

koncepcji budowy kanalizacji.   

 

Przerwa w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poprosił Z-cę Burmistrza Panią Monikę Pawlik, 

aby na przyszłość przekazywać koncepcję czy opracowania Radzie w ramach dobrej 

współpracy.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że wszystkie dokumentacje są do wglądu w 

Referacie Inwestycji, jednakże proponuje przekazywanie krótkich informacji o możliwości 

zapoznania się z dokumentacją bądź gdy dokument będzie możliwy do przesłania w wersji 

elektronicznej będzie przesłany w wersji elektronicznej.  

Radny Wiesław Gąsiorek wyraził swoje niezadowolenie z faktu, iż radni zadecydowali o 

zdjęciu zadania inwestycyjnego budowy ul. Dąbrowskiego, ponieważ droga ta jest potrzebna, 

firmy się rozbudowują, jest coraz więcej aut i powstają ogromne korki. Dzięki budowie takiej 

drogi można byłoby usprawnić ruch w tych terenach. Ponadto budowa tej drogi daje możliwości 

rozwoju firm co przekłada się na podatki, które wpływają do gminy.  
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Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że widzi, iż stało się praktyką wprowadzanie nowych 

zadań do budżetu. W pierwszej kolejności powinna być wykonana koncepcja budowy drogi 

wzdłuż linii kV, ponieważ to było obiecane mieszkańcom Guzewa i Babich. Należy realizować 

przyjęty budżet, a nie co sesja wprowadzać nowe zadania.  

  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

wprowadzonymi zmianami. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XVIII/115/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.11. 

Projekt uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XVIII/116/2025 w sprawie przyjęcia Apelu do 

Burmistrza Rzgowa o rozpoczęcia procedury planistycznej celem zmiany przeznaczenia, 

w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, działek nr 1650/4, 1650/5 i 1651 

znajdujących się przy ul. Literackiej w Rzgowie na usługi sportu i rekreacji. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Wioletta Bednarska, Kamila Kuźnicka, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł 

Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz 

Wiktorowicz  

„PRZECIW” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Przemysław Szczech, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.12. 

Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej 

za rok 2024. Ocena stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.13. 

Kierownik Referatu Rozwoju i Współpracy Społecznej Maria Kaczmarska przedstawiła 

sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Rzgów z organizacjami 
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pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2024”. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.14. 

Radny Przemysław Szczech zapytał czy kierownik inwestycji jest w stanie oszacować według 

obecnych cen rynkowych ile kosztowałaby modernizacja drogi Kalinko-Morgi i jaką część tej 

kwoty stanowiłby remont przepustu.  

p.o. Kierownika Inwestycji Paweł Pietrzak postara się to przeanalizować i prześle informację 

na meila.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy mecenas ustalił gdzie znajdują się akta 

w sprawie o zasiedzenie. Jeżeli będą już w Urzędzie Wiceprzewodniczący chciałaby się z nimi 

zapoznać.  

Mecenas Leopold Ciesielski powiedział, że jeżeli mocodawca, w tym przypadku Burmistrz 

Rzgowa wyrazi zgodę mecenas udostępni te akta.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski dodał, że zgodnie z decyzją sądu radni mają 

możliwość zapoznania się z aktami i jeżeli będzie zgoda Burmistrza w tej kwestii to prosi o 

akta. 

Radna Anna Tumińska-Kubasa zapytała ile kosztuje metr kanalizacji grawitacyjnej.  

p.o. Kierownika Inwestycji Paweł Pietrzak wyjaśnił, że średnica 200 koszt ok. 2200 zł/m netto, 

plus tłocznie ok 350 tys. zł oraz rurociągi tłoczne ok 1350 zł/m.  

Radna Kamila Kuźnicka zapytała jakie czynniki wpływają na to, że nadal nie ma ogłoszonego 

przetargu na projekt budowy kanalizacji w ul. Kwiatowej i Jana Pawła II. Radna prosi o 

spotkanie w tym temacie.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że referat zamówień publicznych podlega 

bezpośrednio Burmistrzowi i przekaże to pytanie Burmistrzowi. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poruszył temat kontenerów na odzież na 

parkingu przy kościele. Przewodniczący proponuje przenieść je na parking przy ul. Grodziskiej.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że kwestia kontenerów wiąże się z umowami najmu 

i sam wynajmujący musiałby wyrazić zgodę na zmianę miejsca. Wystosujemy pisma, aby teren 

został uporządkowany.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej powiedział, że przeniesienie pojemników 

nic nie da, bo gdziekolwiek będą, to mieszkańcy tworzą taki bałagan. Niestety najemca na 

bieżąco nie porządkuje terenu, dlatego te pojemniki w miejscach newralgicznych muszą zostać 

zlikwidowane.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik poprosiła, aby jednak przed sesjami odbywały się posiedzenia 

połączonych komisji, aby można było pewne tematy już poruszyć.  

Burmistrz Rzgowa Mateusz kamiński powiedział, że kiedyś odzież nie była odpadem, a teraz 

już jest. Oczywiście w kwestii pojemników Urząd będzie reagował. Burmistrz przekazał, że 

została podpisana umowa między Starostą a Wojewodą na remont drogi 714. Pani Wojewoda 

przed konferencją przekazała, że gmina Rzgów jako jedyna nie skorzystała ze środków 

zewnętrznych na remont drogi Kalinko-Morgi. Burmistrz na każdym etapie wykazuje wolę 

współpracy i apeluje do Rady o to samo. Burmistrz powiedział, że niektórzy radni zabierają 

inwestycje z nie swoich okręgów, nie realizują pewnych kontynuacji i działają na szkodę 

gminy. Nie potrzeba w gminie polityki a współpracy.   

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że Rada nie wchodzi w kompetencje 

Burmistrza więc Burmistrz niech nie wchodzi w Rady, ponieważ np. to Burmistrz przedstawia 

projekt budżetu, ale potem Rada może dokonać w nim własnych zmian. Burmistrz dobrze o 

tym wie, ponieważ zakrążył do RIO budżet, ale RIO nie potwierdziło wątpliwości Burmistrza.  

Ponadto Burmistrz ma kompetencje do opracowywania i przedkładania projektów uchwał, czy 

składania wniosków o zwołanie sesji, ale Rada ma prawo podjąć suwerenną decyzję w ramach 

swoich kompetencji. Przewodniczący Rady dodał, że do Wojewody Łódzkiego Burmistrz 

również złożył skargę na inną uchwałę Rady, ale Rada jest w posiadaniu pełnej dokumentacji 
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w tym zakresie. Takie działania świadczą o pewnym zachowaniu i postępowaniu Burmistrza 

wobec Rady.  

Burmistrz powiedział, że w działaniu 9 radnych widać, że nie pogodzili się że przegrali wybory 

na burmistrza, a wygrali tylko do Rady i na każdym kroku próbują wejść w kompetencje 

burmistrza. Ponadto nie ma teraz radnych, którzy służą Burmistrzowi radą.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski poprosił Burmistrza aby przyjął z godnością to, że 

9 radnych nie jest z jego komitetu, trzeba zacząć współpracować i pracować. Burmistrz nie 

chce słuchać rad, ponieważ sam podejmuje decyzje tak jak w przypadku zaplecza sportowego 

na stadionie a teraz przy okazji PSZOK.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa powiedziała, że przy okazji ostatniego spotkanie dotyczącego 

Strugi, radni pytali czy są jeszcze inne dofinansowania i wtedy Burmistrz nie poinformował, że 

są np. na PSZOK. Dlatego radna prosi, aby Burmistrz nie tworzył narracji, że informuje Rade 

o swoich działaniach.  

Burmistrz powiedział, że nie ma złych intencji  i chęci nie poinformowania, a jeżeli nie 

powiedział o pewnych dofinansowaniach to pewnie o tym zapomniał.  

 

Ad.15. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński  

o godz. 14:34 zamknął obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2025.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński 

http://www.rzgow.pl/

